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Stanovanjski sis
pod skupno streho
Predlagana nova samoupravna organiziranost stano-
vanjskega gospodarstva, po kateri naj bl imeli v Ljub-
IJanl za vseh 5 občln le eno samoupravno Interesno
skupnost, /e vsekakor racionalizacija delovanja dele-
gatskega sistema in zagotovllo enotnega reševanja
stanovanjskega vprašanja v vseh Ijubljansklh občl-
nah. To Je eden izmed sklepov s seje predsedstva
občinskega sindikalnega sveta, na katerl so razprav-
Ijall o preoblikovan}u samoupravne stanovanjske or-
ganizlranosti.

Smotrnost se kaže v številnih vidi-
kih. Delovna migracija v občinah je
velika; mesto je celota, ki jo pri tako
pomembnih vprašanjih ni mogoče de-
liti na občinska okolja; varčnost, ki bi
jo prav gotovo dosegli z eno samo sa-
moupravno interesno skupnostjo.

Predsedstvo je imelo ob tem nekaj
pripomb. Predlagani samoupravni ak-
ti za organizirarye ene same samou-
pravne skupnosti niso usklajeni z za-
konskim predpisom oziroma z zako-
nom o celotnem prihodku in dohodku
in s spremembami in dopolnitvami za-
kona o stanovanjskem gospodarstvu
ter družbenim dogovorom o skupnih
osnovah za zagotavljanje in usklajeva-
nje samoupravnih družbeno-ekonom-
skih odnosov na področju stanovanj-
skega gospodarstva v naši republiki.
Neustrezno je tudi povezovanje skup-
nosti s skupščino vsake občinske sa-
mpupravne skupnosti socialnega var-
stva, kar je treba znova preučiti in za-
gotoviti, da ne bo prekinitev v delova-
nju delegatskega sistema.

Člani predsedstva obiinskega sindi-
kalnega sveta pa so bili zelo kritični do

analize o sedanjem delovanju delovne
skupnosti stanovanjske samoupravne
skupnosti in njenih zunanjih strokov-
nih izvajalskih organizacij, ki ne daje
dovolj podatkov za ustrezno oceno
njenega dela. V skladu s stališči repu-
bliških sindikatov, bi morala biti pred-
ložena analiza dosedanje organizirano-
sti in na njeni podlagi predlagana nova
organizacijska struktura z več inači-
cami.

Ob vsem tem se občinski sindikat
zavzema za to, da ne bi zaposlovali
novih delavcev, sodelovanje z zunanji-
mi strokovnimi organizacijami pa bi
morali urediti pogodbeno. Glede na to,
da je v Ljubljani veliko projektnih in
izvedbenih organizacy, je treba pre-
učiti tudi možnost natečajev za oprav-
Ijanje strokovnih del.

To so bile načelne pripombe občin-
skega sindjkalnega sveta o katerih je
vredno razmisliti pri preoblikovanju
samoupravne interesne organizirano-
sti stanovanjskega gospodarstva, če
naj bi bilo smotrno in racionalno orga-
nizirano in učinkovito pri svojem delu.
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